
 
 

 
‘s-Graveland, 6 februari 2013 
 
Geacht College, 
 
Met referte aan het tijdens de raadsvergadering van 20 december 2012 aangenomen ‘amendement 
op raadsvoorstel verkeersmaatregelen’ van DorpsBelangen stellen wij u de volgende vragen. 

 

1. Wat is de status van de ‘nota expliciete beschrijving beoogde effecten van de maatregelen’ 
(zie punt 2 amendement)? Hoe luiden de monitoring- en evaluatiecriteria (inclusief 
specifiek beoogde effecten),  alsmede aanpak en planning hiervan? 

 
2. Met het oog op de toekomstige monitoring van de effecten van de verkeersmaatregelen: 

zal er sprake zijn van een nulmeting en zoja, van/tot wanneer?  
 

3. Wat is de status van de ‘nota gespecificeerde integrale kostenbegroting en 
dekkingsvoorstel’ (zie punt 2 amendement)? Wanneer is deze uitgewerkt? 

 
4. Hoe ver bent u gevorderd met de ‘inrichting deel 1’ (Noordereinde, Koninginneweg en 

Cannenburgerweg (praktijkproef maatregelen))? 

 
5. Welke voorbereidende stappen heeft u genomen m.b.t. de ‘inrichting deel 2’ (Zuidereinde, 

Emmaweg en daarvanuit de uitbouw naar de integrale proef)? 
 

6. Wat is de status van de op te stellen (c.q. opgestelde?) planning voor het geheel van de 
Vaartwegen en het geheel van de proef (zie punt 10 van het amendement)? Hebt u e.e.a. 
in kaart gebracht? Wanneer overlegt u deze aan de Cie R&E? 

 
7. Wat is de status van het ‘tijdelijk verkeersbesluit’ voor deel 1 van de Vaartwegen? 

 
8. Wat is de status van de voorbereidende beleidsnotities, betrekking hebbend op de 

Vaartwegen als geheel? 
 

9. Hebt u na 20 december 2012 contact gehad met de hulpdiensten en is men ervan op de 
hoogte dat hun medewerking wordt gevraagd aan ‘ervaringsverslagen’, als bijlage van de 

effecttussenrapportages (zie punten 6 en 7 van het amendement)? 
 

10. Per welke concrete datum worden de plannen ter inzage gelegd? 
 
Daar de behandeling van deze vragen vrij nauw luistert in termen van tijd en inhoud, rekenen wij 

graag op een spoedige en concrete beantwoording van bovenstaande vragen in schriftelijke vorm.  
 
Onze fractie verneemt tijdens de Cie R&E vergadering op 6 februari 2012 dan ook graag van u op 
welke termijn wij de beantwoording van de vragen tegemoet kunnen zien, teneinde voldoende 
vaart in de voortgang te houden en teneinde te voorkomen dat onnodige en door onze fractie 
ongewenste vertragingen ontstaan. Bij voorbaat dank voor uw medewerking. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Fractie DorpsBelangen 


